
Protokoll fört vid Årsmöte med Falu Domstolars Nämndemannaförening 
Söndag den 9 mars 2025 kl. 14.00 i Odd Fellows lokal i Borlänge. 
 
 
§ 1 Årsmötets öppnande 
 Vice Ordförande Birgitta Floresjö hälsar välkommen och öppnar mötet.  

 Avgående ordförande Ola Hebert hälsar till mötet men kunde inte närvara. 
Birgitta skall överlämna en gåva 2 st ljusstakar från Falu Gruva till Ola från 
föreningen.  

 
§ 2 Val av mötesfunktionärer: 
   A Till ordförande Anneli Kainu som tackar för förtroendet från presidiet  
  B Till sekreterare Kristine Wahlén  
  C     Två justerare tillika rösträknare Christer Bergkvist och Bert Broman 
 
§ 3 Fastställande av röstlängd 

Närvarolista upprättad och 30 medlemmar närvarande 
 
§ 4 Frågan om årsmötet stadgeenligt utlyst 

Mötet godkänner utskicket av kallelsen  
 
§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse, inkl. ekonomisk redovisning 
 Mötet tar del av verksamhetsberättelsen och den ekonomiska redovisningen  

 Mötet beslutar godkänna redovisningen 
 
§ 6 Antagande av balans- och resultaträkning 

Kassör Anders Räms presenterade balans- och resultaträkning. Ingen hade 
någon invändning kring redovisningen. 
Mötet beslutar att fastslå balans-och resultaträkning, som balanseras i ny 
räkning. 

 
§ 7 Revisionsberättelsen 
 Revisor Erik Lindborg läste upp revisionsberättelsen och hade inget att erinra. 
 Mötet beslutar att godkänna revisionsberättelsen. 
 
§ 8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Efter förslag från revisorerna beslutar mötet att ge styrelsen ansvarsfrihet för år 
2024 och tackar styrelsen för gott arbete. 
 

§ 9 Fastställande av antalet ledamöter och ersättare i styrelsen 
 Antalet skall vara 12. En ordförande, Åtta ledamöter och tre ersättare. 
 
§ 10 Val av ordförande 2 år 
 Till ordförande valdes Birgitta Floresjö 
 
 



§ 11 Val av övriga ordinarie ledamöter 2år 
   A Stig Wikblad   Borlänge                          nyval 
 Anders Räms   Nyhammar   1 år kvar 
 Anette Granegärd                      Hedemora   1 år kvar 
 Helena Vårdegård   Säter    omval 
 
B      Val av ordinarie ledamöter 1 år 
 Katarina Andersson                  Krylbo   omval 
 Christer Bergkvist                    Horndal   omval 
 Kristine Wahlén   Falun    nyval 
 Ann-Sofie Siljeholm  Säter    nyval 
 
C Val av ersättare 1 år 
 Birgitta Lungberg   Grängesberg   nyval 
 Håkan Karlsson   Säter     nyval 
 Sten Pettersson   Hofors    nyval 
 
§ 12 Val av två revisorer jämte en revisorsersättare 
 Ordinarie 2 år 
 Bert Broman    Ludvika    1 år kvar 
 Erik Lindborg   Svärdsjö   omval 
  
 Ersättare 1 år 
 Per-Olov Knuts   Borlänge   omval 
 
§ 13 Val av valberedning 1 år, 3 st varav en sammankallande 
 Marianne Hagfeldt sammankallande Borlänge   omval 
 Kerstin Borg    Borlänge  omval 
 Mats Rudert     Falun      omval 
 
§ 14 Beslut om medlemsavgift för år 2026 
 Beslutas att medlemsavgiften skall vara 200 kronor 
 
§ 15 Av styrelsen framlagda förslag 
 Inga förslag från styrelsen 
 
§ 16 Av medlemmar framlagda förslag 

Förslag på studiebesök som lagts i lådan i N-rummet som styrelsen får 
behandla. 
Hur blir man medl.i föreningen? Styrelsen får i uppdrag att skriva ett 
instruktionsblad hur man gör, numera skall medl. avg betalas in till 
Riksförbundet och alla har inte fått faktura, så några har betalat in på 
föreningens gamla bg konto som ställer till extra jobb för kassören. 

 
§ 17 Övriga frågor 

Kassör Anders Räms redogjorde för den kostnadsersättning som betalats ut till 



styrelsen under det gångna året 2000 kronor till ordförande, kassör och 
sekreterare,  1000 kronor till övriga ledamöter och ersättare, 500 kronor var till  
valberedningen, 500 kronor var till revisorer och ersättare. 
Mötet beslutar att anta förslaget om kostnadsersättning för år 2025 
 
Birgitta Floresjö redogjorde för att föreningen skall ha en registeransvarig och 
det har varit Ola Hebert, men det bör vara en person till och då kostar det 
föreningen 15 kr/ månad. 
Mötet beslöt att utse 2 personer Birgitta Floresjö och Stig Wikblad till 
registeransvarig. 
 

§ 18 Information om överlämnande av planering av aktiviteter samt uppdrag 
att upprätta en verksamhetsplan 

 Mötet beslutar att ge styrelsen i uppdrag att upprätta förslag på aktiviteter och 
verksamhetsplan.  

 
§ 19 Utforma nominering till Årets nämndeman som skall skickas till 

förbundet. 
 Inga förslag då det inte är förbundsstämma i år. 
 
§ 20 Mötets avslutning 
           Ordförande Birgitta Floresjö tackade mötesdeltagarna för visat intresse och  

avslutade mötet. 
 
 
Vid Protokollet: 
Sekreterare      Ordförande 
 
 
Kristine Wahlén     Birgitta Floresjö 
 
 
 
Justerare: 
 
 
Christer Bergkvist     Bert Broman 
  

  
   
  
  

Bilaga:  Röstlängd
  


